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Na podstawie art. 24 ust. 3
interpelację.

Letnica, 23.05.2023 r.

Pani

Izabela Mazurkiewicz - Kąkol
Wójt Gminy Świdnica
za pośrednictwem

Pana Tomasza Marczewskiego
Przewodniczącego Rady Gminy

Interpelacja

4 ustawy o samorządzie gminnym, składam następującą

W nawiązaniu do mojego zapytania z 30.03.2023 r. i udzielonej odpowiedzi
z 07.04.2023 r. (znak: RO.0003.3.2023) proszę o dodatkowe informacje w sprawie wycinki
suchych drzew w ciągu drogi powiatowej 1178F Świdnica - Letnica.

l. Dlaczego Gmina Świdnica wycięła tylko cztery suche topole, skoro zgodnie
z udokumentowanymi ustaleniami z Powiatowym Zielonogórskim Zarządem Dróg
w Górzykowie, wycince podlegało 7 topoli - łącznie 19 m3 drzewa, które zostało
Gminie wydane 29.07.2022 r.?

2. Kiedy Gmina Świdnica usunie pozostałe, obumarłe drzewa?
3. Czy przedmiot darowizny - drewno przeznaczone na użytek własny do opału,

zostało przekazane na ogrzanie obiektów użyteczności publicznej lub lokali
użyteczności publicznej, czy jednostce organizacyjnej gminy, jak tak, to której
i w jakiej ilości?

Zgodnie z dokumentami dotyczącymi sprawy, drzewa podlegające wycince są w złym
stanie sanitarnym - całkowicie obumarłe, przez co stwarzają realne zagrożenie bezpieczeństwa
wszystkich użytkowników drogi oraz mienia Powiatu Zielonogórskiego. Zatem przewlekłe
działanie w tym zakresie jest zdumiewające.

Wnoszę o pilne podjęcie prac zmierzających do całkowitego usunięcia obumarłych
drzew, stanowiących niebezpieczeństwo dla ludzi i mienia, a pozyskane drewno w całości
zagospodarować zgodnie z przeznaczeniem.

Proszę o udzielenie odpowiedzi w trybie określonym w art. 24 ust. 6 z zastosowaniem
art. 24 ust. 7 ustawy o samorządzie gminnym.
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